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 APIC’s shareسهم أيبك

As at 30/06/2023    
 
 كما ف

USD 3.20Share Closeالسهمإغلاق 

USD 374.4 millionMarket Capitalizationالقيمة السوقية
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Financial Performanceالأداء المالي
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2023Major development in H1/2023/ أهم تطورات النصف الأول

 أرباح توزيع على لأيبك العامة الهيئة صادقت ،2023 أيار، 8 بتاريخ اجتماعها في•

 %13.96 حوالي بنسبة أي أمريكي دولار مليون 15.64 بقيمة المساهمين على

 دولار مليون 10.64 بقيمة نقدية أرباح منها للشركة، المدفوع المال رأس من

 حوالي بنسبة سهم، مليون 5 عددها مجانية وأسهم ،9.5% بنسبة أمريكي

%4.46.

 امتقوالعالميةالاقليميةالأسواقفيللتوسع الاستراتيجيةالخطةإطارفي•

 معالأمد يلطو ايجار عقدبتوقيع،لأيبك التابعة الغذائيةللصناعاتسنيورةشركة

أرضعةقطلتخصيص"مدن"التقنيةومناطقالصناعيةللمدنالسعوديةلهيئةا

سنيورةشركة لتمكين ،مربعمتر25,000بمساحةالسعوديةجدةمدينةفي

ويقدر.والمجمدةالمبردةاللحومأنواعكافةلتصنيعومتكاملجديدمصنعبناءمن

.(أمريكيدولارمليون37)سعوديريالمليون140 بحواليالاستثمارهذاحجم

 نتجاتهام محفظة وتنويع السوق في موقعها لتعزيز التوسع استراتيجية من كجزء•

  بكلأي التابعة العامة للتجارة يونيبال شركة حصلت الحلويات، تجارة مجال في

Lotus لمنتجات التوزيع حقوق على Biscoff، ومحبوبة معروفة تجارية علامة 

 آخر ازإنج التوسع هذا يعتبر .للدهن القابلة والأطعمة البسكويت بانواع تشتهر

 التوزيع صفر وتعزيز أكبر مستهلكين قاعدة إلى للوصول يونيبال، نمو مسيرة في

.للشركة

• In its meeting on May 8, 2023, the general assembly of APIC ratified dividend

distribution amounting to USD 15.64 million, representing 13.96% of the company’s

pain-in capital; USD 10.64 million as cash dividends representing 9.5%, and 5 million

in stock dividends, representing around 4.46%.

• In line with its strategic plan to expand in regional and international markets, APIC

subsidiary, Siniora Food Industries Company signed a strategic land lease agreement

with the Saudi Authority for Industrial Cities and Technology Zones (MODON) that

will see MODON allocate a piece of land with an area of 25,000 square meters for

long-term use in Jeddah, Saudi Arabia for Siniora to build a factory to produce all

types of cold cuts and frozen meat. The estimated cost of this investment is about

140 million Saudi riyals, equivalent to USD 37 million.

• As part of the expansion strategy of APIC’s subsidiary, Unipal General Trading

Company to strengthen its market position and diversify its products’ portfolio in the

confectionary business, Unipal successfully obtained the distribution rights of Lotus

Biscoff, a well-recognized and beloved brand known for its famous biscuits and

spreads. This expansion marks another milestone in Unipal growth journey,

providing access to a wider consumer base and enhancing its distribution

opportunities.



About APICعن أيبك
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• Public shareholding company listed on Palestine Exchange (PEX:APIC).

• Authorized capital: $125 million.

• Paid-in capital: $117 million as of June 30, 2023.

• 3,000 employees in Palestine, Jordan, Saudi Arabia, the United Arab 
Emirates, Iraq and Turkey through its group of subsidiaries.

(.PEX:APIC)شركة مساهمة عامة مدرجة في بورصة فلسطين •

.مليون دولار أمريكي 125: رأس المال المصرح به•

.2023حزيران،  30مليون دولار أمريكي كما بتاريخ  117: رأس المال المدفوع•

، ةة في فلسطين، والأردن، والسعودية، والإمارات العربية المتحد/موظف3,000•
.والعراق، وتركيا في شركات المجموعة

الشركات التابعة لأيبك
Subsidiaries of APIC

(مليون دولار أمريكي)إجمالي الايرادات 
Total Revenues (USD millions)

الصناعة

التجارة والتوزيع

الخدمات
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